
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 8. maj 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 401

Ministeren bedes oplyse, hvor stor en skattelettelse de 1.000 største boer

havde fået, hvis der ikke havde været nogen bo- og gaveafgift i henholdsvis

2012, 2013, 2014, 2015 og 2016. Svaret bedes både oplyst i samlet skattelet-

telse i antal kr. for de 1.000 største boer, den gennemsnitlige skattelettelse i

antal kr. for hver af boerne iblandt de 1.000 største boer og endelig som en

andel af den samlede skattelettelse, som en afskaffelse af bo- og gaveafgiften

vil give anledning til i det pågældende år.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jesper.Petersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin

formand
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